
Muut keskusteltavat asiat 
 
 

1. Sivistysjohtaja kertoi Lehto Group Oy:n tilanteesta ja jatkotoimenpiteistä Inarin kunnan ja 
sivistystoimen osalta. 
 

2. Sivistysjohtaja kertoi valmistelussa olevasta koulukuljetuskilpailutuksesta ja koulujen 
yhtenäisistä käytännöistä.   
 

3. Ma 11.3.2024 ennen kunnanvaltuuston kokousta on valtuustoseminaari, jossa esittäytyy 
kunnan nuorisotoimi.  
 

4. Entisen lukion tiloissa on avoimet ovet 15.3 perjantaina klo 10-14. Erillistä ohjelmaa ja 
esitellään toimintoja, mitä entisellä lukiolla tapahtuu.  
 

5. Oppilasennuste on päivitetty ja oppilasmäärän kehittymisestä keskusteltiin. Tämä 
vaikuttaa myös henkilöstön kehitykseen, seuranta on jatkuvaa.  
 

6. Seuraava sivistyslautakunnan kokous on 24.4.2024. 
 

7. Keskusteltiin, mikä on kunnan lainattavien liikuntavälineiden tilanne.  
 

8. Inarin koulun rakentaminen etenee suunnitellusti.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kokouksen päätös: Puheenjohtaja totesi kokouksen päättyneeksi klo 18:08 ja antoi 
sivulla 9 olevan muutoksenhakuohjeen. 


